
 

Protokoll från styrelsemöte i POMS- Habiliteringspsykologernas yrkesförening 
den 7 maj 2010 i Psykologförbundets lokaler Vasag. 48, Stockholm 

 

Närvarande: Mattias Eriksson, Susanne Fejne, Maria Hagström Wahlberg, Lena Holm, Karin 
Lundqvist, Stefan Lycknert, Kristina Nilsson, Tobias Skog och Ingalill Tjulander. 

 

1. Mötet öppnades av ordföranden. 

2. Föredragningslistan godkändes 

3. Föregående protokoll gicks igenom och godkändes 

4. Rapporter  

Kristina tog upp ett telefonsamtal hon hade med en kollega ang. gränsdragningsproblem i 
utredning av personer med hjärnskador i LSS personkrets 2. Mötet beslöt kontakta 
Hjärnskadecenter i Stockholm för att höra om psykologerna där kan tänka sig att skriva 
något om detta i POMS-bladet. Maria och Stefan tar kontakt. 

5. Kassörsrappport och inval av nya medlemmar 

Ingalilla redogjorde för ekonomin och följande nya medlemmar invaldes i föreningen: 

Lina Paulsson 
Arbetsplats: Habiliteringen Lundbystrand 
 
Johan Swahn 
Arbetsplats: HC Sollentuna 
 
Gabriella Rönnerdag Landahl 
Arbetsplats: Vuxenhabiliteringen Fyrbodal 
 
 Madeleine Sjöberg 
Arbetsplats: Barn- och ungdomshabiliteringen Mariestad 
 
Eva Mattsson Mårn 
Arbetsplats: Vuxenhabiliteringen Göteborg 
 

6. Skrivelser 

Inga 

7. Konferenser 

Förslag att be Maria Fritzell som sakkunnig att puffa för stockholmspsykologernas 
deltagande i tredagarskonferensen, t.ex. genom att kontakta Carina Hjelm. Maria och 
Stefan undersöker. 

Mattias kollar om det finns hörselslinga på Finlandshuset. 



 

Beslut att efter höstkonferens och årsmöte den 14 oktober träffas för att göra en planering 
med konferenskommittén inför tredagarskonferensen. Resande måste då övernatta på 
hotell. Fyra vuxenpsykologer är hittills intresserade av att delta i kommittén, Maria 
Fritzell ska kontakta barnpsykologerna för att få fram flera personer. I Göteborg var de 
åtta vilket Karin tyckte var lagom. Det är bra om någon från kommittén kan delta i 
styrelsemöten i fortsättningen. 

8. POMS kontakter med andra organinsationer 

Inget nytt. 

9. POMS-bladet + webbinformation 

Rapporter från flera konferenser efterfrågas: Psykoterapinätverkets heldag och 
Psykoterapimässan m.m., samt texter under rubriken POMS i backspegeln. Det finns 
annars tillräckligt med material till augustinumret.  

Mattias lägger upp ”Forskning pågår” på hemsidan Skicka tips om avhandlingar och 
spännande artiklar till honom. 

10. Styrelsens sida 

Susanne skriver denna gång. 

11. Uppdrag åt POMS 

Inget. 

12. Förbundskontakter 

Ingalill rapporterar från Psykologförbundets kongress 

13. Nominering till Stora Psykologipriset 

Vi nominerar Christina Renlund återigen. 

14. Övriga frågor 

Lars Ahlin inbjudes till nästa styrelsemöte, den 10 september. 

Finns det anledning att utse flera hedersmedlemmar och utifrån vilka kriterier? Ingalill 
kollar när hedersmedlem senast utsågs. Frågan bordlägges till den 10 september. 

15. Mötestid nästa gång 

16. Mötet avslutades 

 


